

الأستاذة / رشا مصطفى موسى

مدير عام إدارة الإفصاح

البورصة المصرية

نرفق لسيادتكم بيان إفصاحي من مجموعة طلعت مصطفى القابضة، والشركة حريصة على الإلتزام بقواعد القيد والإفصاح في هذا الخصوص.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

جهد السوافطة

عبد البررررر

الرئيس التنفيذي للشؤون المالية

ومدير علاقات المستثمرين



تحريرا في: ٢٠٢٦/٢/٢١

**Att: Mrs. Rasha Mostafa Moussa**  
**General Manager of Disclosure Department**  
**Egyptian Stock Exchange**

Kindly find attached a disclosure statement from Talaat Moustafa Holding Group, and the company is keen to abide by the Egyptian Exchange listing and disclosure rules in this regard.

**Yours sincerely,**

**Jehad AL-Sawaftah**  
**CEO for Financial Affairs & Investor Relations Manager**



**Date: 21/2/2026**

## TMG promoted from the Small Cap segment to the Mid Cap segment within the FTSE Russell Global Equity Index Series (GEIS)

Cairo, Egypt – 22 February, 2026

Talaat Moustafa Group Holding S.A.E. ("TMG" or "the Group") announces that it has been promoted from the Small Cap segment to the Mid Cap segment within the FTSE Russell Global Equity Index Series (GEIS), as part of the March 2026 Semi-Annual Review for the Middle East & Africa region.

The reason for the upgrade is due to the Group's market capitalization having exceeded the mid-cap segment's minimum of approximately \$2.7bn on 31 December, which was the cutoff date for March review.

The reclassification reflects the Group's continued growth in market capitalization, enhanced liquidity profile, and improved free float metrics.

The inclusion in the Mid Cap segment is expected to support TMG's visibility among regional and global institutional investors, index-related investment flows, and trading liquidity in the Company's shares.

This development underscores the strength of TMG's business model, disciplined execution strategy, and sustained operational and financial performance.

The Group remains committed to delivering long-term value to its shareholders and maintaining the highest standards of transparency and corporate governance.

## مجموعة طلعت مصطفى تنضم إلى شريحة الشركات المتوسطة ضمن مؤشر FTSE Russell لسلسلة أسهم المؤشرات العالمية (GEIS)

القاهرة، مصر – 22 فبراير 2026

تعلن شركة مجموعة طلعت مصطفى القابضة ش.م.م. (يُشار إليها بـ TMG أو "المجموعة") عن ترقيتها من شريحة الشركات الصغيرة إلى شريحة الشركات المتوسطة ضمن مؤشر FTSE Russell لسلسلة مؤشرات الأسهم العالمية (GEIS)، وذلك في إطار المراجعة نصف السنوية لشهر مارس 2026 لمنطقة الشرق الأوسط وأفريقيا.

جاءت الترقية على خلفية تجاوز القيمة السوقية للمجموعة الحد الأدنى لشريحة الشركات المتوسطة والبالغ نحو 2.7 مليار دولار أمريكي في 31 ديسمبر 2025، وهو تاريخ الإقبال المعتمد لمراجعة شهر مارس 2026.

تعكس إعادة التصنيف استمرار نمو القيمة السوقية للمجموعة، وتعزيز مستوى السيولة، وتحسن مؤشرات أسهم التداول الحر.

ومن المتوقع أن يسهم انضمام المجموعة إلى شريحة الشركات المتوسطة في تعزيز ظهور المجموعة أمام المستثمرين من المؤسسات على المستويين الإقليمي والعالمي، وتشجيع التدفقات الاستثمارية المرتبطة بالمؤشر، إلى جانب دعم سيولة التداول في أسهم الشركة بشكل أكبر.

ويؤكد هذا التطور الأخير قوة نموذج أعمال المجموعة، وانضباط استراتيجيتها التنفيذية، واستدامة أدائها التشغيلي والمالي.

وتواصل المجموعة التزامها بتعزيز القيمة طويلة الأجل لمساهميها، والحفاظ على أعلى معايير الشفافية والحوكمة المؤسسية.

— ENDS —

— تم —

